
29 mei 2022 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

  

Als SP hebben we er in de gemeenteraad altijd voor gepleit dat gemeenschapsgeld 
behoedzaam wordt uitgegeven en dat – in het geval van vergoedingen voor 
raadsleden en/of fracties – terughoudendheid betracht moet worden. Op de 
raadsagenda van dinsdag 7 juni a.s. prijkt nu het voorstel om de fractievergoeding  per 
raadslid in één stap te verhogen van 50 naar 200 euro per fractielid, een verhoging 
van 300%! En de vergoeding aan de fracties wordt verhoogd van 300 naar 1500 euro. 
Een verhoging van maar liefst 400%! En dat terwijl gebleken is dat in ieder geval van 
één post – het opleidingsbudget – nauwelijks gebruik wordt gemaakt door de fracties. 
Overigens krijgen de fracties en fractieleden naast deze financiële vergoeding ook nog 
materiële vergoedingen. 

Wij doen dan ook een beroep op de fracties om het voorstel voor deze drastische 
verhogingen af te wijzen. Het gaat om gemeenschapsgeld en kennelijk is er op andere 
zaken bezuinigd om deze vergoedingen mogelijk te maken. Wat ons betreft dienen 
fracties zelf de kosten voor ondersteuning te dragen. 

Indien de raad tóch zou instemmen met het voorstel dan lijkt het ons zaak dat de 
komende jaren door elke fractie in ieder geval schriftelijk en openbaar verantwoording 
afgelegd wordt over de besteding van de vergoedingen. Elk bedrag dat in enig jaar 
niet gebruikt is, dient wat ons betreft teruggestort te worden in de gemeentepot.  En 
indien zou blijken dat in de praktijk die vergoedingen niet nodig zijn, dan zou door de 
raad alsnog besloten moeten worden de vastgestelde vergoedingen drastisch te 
verlagen. 

  

In afwachting van uw reactie, 

  

Met vriendelijke groet, 

 

  

Namens SP Horst aan de Maas 

Wilma Kurvers, secretaris 

 


